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Prawie 400 z?otych oszcz?dzamy na ka?dej sesji Rady Miasta M?awa, dzi?ki temu, ?e do radnych i
przewodnicz?cych osiedli przesy?amy materia?y drog? elektroniczn?.
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W styczniu po raz pierwszy Urz?d Miasta M?awa przygotowuj?c sesj?, nie dystrybuowa? materia?ów w
formie tradycyjnej (papierowej), skorzysta? natomiast w pe?ni z drogi elektronicznej. Radni wyposa?eni w
tablety, a tak?e go?cie i przewodnicz?cy osiedli, którzy udost?pnili pracownikom Biura Rady swoje
adresy, otrzymali na poczt? mailow? porz?dek sesji oraz projekty wszystkich uchwa? w formie
elektronicznej.

Grudniowa sesja (17 grudnia 2019 r.) wymaga?a przygotowania 7720 kopii dokumentów i przes?ania ich
w 60 kopertach. Koszt tej operacji wyniós? 390 z?. Nie anga?owano tak?e kserokopistów i go?ców.

Wprowadzenie nowego systemu informowania i g?osowania usprawni?o komunikacj? z radnymi i prac?
Biura Rady.

Przypomnijmy: w po?owie pa?dziernika 2019 roku Miasto M?awa za 19704,45 z? zakupi?o 23 tablety do
obs?ugi Rady Miasta i Komisji. Wcze?niej funkcjonuj?cy system cz?sto zawodzi? i sprawia? problemy
u?ytkownikom. Radni przeszli szkolenie i na listopadowej sesji po raz pierwszy w praktyce przetestowali
nowy sprz?t. Przygotowuj?c kolejn? sesj? – 13 stycznia 2020 r. – zrezygnowano ju? z papierowej
korespondencji, opieraj?c si? jedynie na elektronicznym przes?aniu dokumentów.

Nowe rozwi?zanie ma walor ekonomiczny i ekologiczny. Szacujemy, ?e dzi?ki wprowadzeniu
korespondencji elektronicznej w tym roku oszcz?dzimy ponad 80 000 kartek, czyli 400 kg papieru, co
daje 6,8 drzewa (do wyprodukowania jednej tony papieru wykorzystuje si? bowiem 17 drzew).
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